
j ŽALEC 

SPREMENJEN DELOVNI CAS 

Na zadn jem zboru volivcev v Galiciji so voliv-
ci med drugim vprašal i ali j e možno spremeni t i 
delOATii čas v upravi skupščine občine Žalec in to 
ob sredah od 7. do 17. ure. Dosedanj i delovni čas 
je F>o m n e n j u volivcev ugoden samo za prebival-
ce Žalca, l judi iz ostalih k ra jev občine pa ne. 

Odgovor: »Delovni čas v upravnih organih ob-
činskih skupščin je določen z republ iškim zako-
nom in ga občinska skupščina nd p r i s to jna spremi-
n ja t i . 

POVRAČILO ŠKODE, 
KI JO POVZROČA DIVJAD 

Prebivalci Vranskega so na zadn jem zboru vo-
livcev razpravl jal i tud i o povračilu škode, ki jo 
povzroča divjad. Res je, da del škode povrne lov-
ska družina, vendar odškodnina nikoli ne doseže 
realne vsote. Volivci so predlagali p r i s to jn im orga-
nom, da sp remeni jo predpis . 

Odgovor: »Lastniki oziroma uporabniki zem-
lj išč so upravičeni n a odškodnino oziroma škodo, 
ki j o povzroča divjad, če so poskrbel i za zavaro-
vanje p red škodo po divjadi na način, ki je splo-
šno veljaven v določenih kra jevnih razmerah . V 
občini Žalec niso k ra j evn im r a z m e r a m pr imeren 
način zavarovanja p red škodo ogra jene parcele, 
temveč npr . s traši la , p remazi rast l in itd. če se 
organizacija, ki gospodari z loviščem in lastnik 
oziroma uporabn ik zemlj išča ne sporazumeta za 
obseg škode, r e šu j e odškodninske spore oddelek 
za gospodarstvo občine, če pa je zahtevana od.škod-
ntna večja od 250 din, pa pr i s to jno sodišče.« 

CELJE 

ŽELEZNA OGRAJA IN MUZEJSKI TRG 

Bdi Ta jnšek , odbornik: Ali j e možno leseno 
ogra jo na Savin jskem nabrež ju zamenja t i za želez-
no in ali se ne da na Muzejskem trgu uredit i na-
sad n a p ros to ru , ki je p r ip rav l jen za zelenico? 

OSKAR NAGLAV, ta jn ik : Na vpraš<anje tov. 
Ta jnška j e upravn i organ za gradbene, komuna lne 
in s tanovanjske zadeve odgovoril, da bi zamenjava 
lesene ogra je n a mos t ičku ob Savin jskem nabrež ju 
z železno ne bila ekonomična, ke r bo v k ra tkem 
priš lo do rekons t rukc i j e te ceste. Gre namreč za 
dejstvo, da bo tu položen kanalski zbiralec št . I. 
— Glede uredi tve nasadov na Muzejskem trgu pa 
so odborniku odgovorili, da bodo s t rokovnjak i to 
zadevo letos proučil i in v nas lednjem letu naro-
čili načr te . 

PLOČNIKI IN AVTOBUSNO POSTAJALIŠČE 

SREČKO URSIC, odbornik: Kdo je dolžen čistiti 
pločnike na L jub l jansk i cesti in kakšni so bili 
razlogi, da je pr iš lo do ukinitve avtobusnega po-
stajal išča pr i kopališču na Ljubl janski cesti? 

OSKAR NAGLAV, ta jn ik : Pr i s to jna služba po-
j a sn ju j e , da pločniki ob Ljubl janski cesti v resni-
ci niso bili redno čiščeni. Vzrok j e v tem, ker 
so hodniki v makadamsk i izvedbi. Letos jih bodo 
asfalt iral i in t ako bo zagotovljeno lažje čiščenje 
tudi v z imskem času. 

Avtobusno posta ja l išče pr i kopališču na Ljub-
l janski cesti p a je bilo uk in jeno na predlog pro-
metne komisi je pr i oddelku za n o t r a n j e in sploš-
ne zadeve, zlasti zato, ker je bilo 200 metrov niže, 
pr i samopostrežni trgovini Merxa, odpr to novo. 
P rometna komis i ja se je odločila za ta korak zara-
di p rometno varnostnih razlogov. 

LAŠKO 

Janko Ferlinc (Jafimjenica): KDO J E DOLŽAN 
SKRBETI ZA SPOMENIKE PADLIM V PRVI 
SVETOVNI VOJNI? 

Na seji občinske skupščine v Laškem je odbor-
nik Janko Ferl inc vprašal , kdo je dolžan skrbet i za 
spomenike padl im vojakom Slovencem v prvi sve-
tovni vojni. Hkra t i je vprašal tudi za cesto Radeče 
—Jagnjenica, ki se je v zadnj ih dveh zimah popol-
noma »razcvetela«. 

PREDSEDNIK OBČINSKE SKUPŠČINE, Miha 
Prosen, je odgovoril, da je za take spomenike 
dolžna skrbe t i občina, da pa predloge o popravilih 
in obnovah d a j e j o k ra jevne skupnost i . Glede ceste 
je povedal, da se l jub l j ansko cestno pod je t j e tudi 
n a časopisno kr i t iko zaenkrat še ni zmenilo, da 
pa bo upravni organ skui>ščine vztrajal , da cesto 
p o d j e t j e uredi, kot je obljubilo. 

Stanka Vizovišek (Rimske Toplice): NIHČE NE 
UPOŠTEVA NAROČIL ZA POPRAVILO ŠOL 

Na seji skupščine je S tanka Vizovišek, o d b o m i c a 
zbora delovnih skupnos t i vprašala, k a j n a j vodstvo 
še ukrene, ke r na naročilnice za popravilo šol v La-
zišah in na Lokavcu ni odziva. 

MIHA PROSEN, predsednik občinske skupščine, 
j e bil mnen ja , da bi bilo t reba z us t reznimi p>od-
je t j i skleniti pogodbo, če naročilnica ne zadostu je . 
Predstavnik p o d j e t j a iz Laškega pa je povedal, da 
j e mater ia l za k leparska dela sicer že ves priprav-
l jen, da pa zaradi snega in slabe ceste ne more jo 
pr i t i do omenjen ih šol. 

SPREJEM SANACIJSKEGA NAČRTA 
Četudi ni umes tno govoriti 

o pomembnih oziroma m a n j 
pomembnih točkah dnevnega 
reda, ki so jih obravnavali na 
t r ina js t i skupni sej i članov 
obeh zborov skupščine občine 
Celje, je vsekakor izredno 
razveseljiva pr ipravl jenost 
odbornikov in skupščine kot 
celote, da z vsemi razpolož-
ljivimi sredstvi pomaga jo k 
Čim p re j šn j i rešitvi nekater ih 
problemov v c inkarni . Skup-

ščina bo že zaradi veljavnih 
predpisov mora la razpravlja-
ti o predlog^u sanacijskega na-
čr ta v tem pod je t ju ; odborni-
ki pa so v te j zvezi dodali, 
da pr ide jo tudi na izredno 
zasedanje , če bo t reba in če 
bi tako prispevali svoj delež 
k skora j šn j i rešitvi vprašanj . 
Kot vse kaže, bo cinkarna 
pripravila predlog sanacijske-
ga načr ta že do konca tega 
meseca. 

Na skupni seji , v petek, 
13. marca , pa so se odborni-
ki poleg tega seznanili s po-
tekom zbora delegatov občin 
pri skupščini SR Slovenije, 
posebno pa še z delom odbor-
niške komis i je za p rošn j e in 
pr i tožbe — poročilo je po-
sredoval n jen predsednik 
Srečko Uršič — ter z delom 
občinskih inšpekcijskih služb. 

Vtem ko so odložili skle-

pan je o določitvi najnižji} 
osebnih dohodkov delavce, 
pr i zasebnih delodajalcih, 
na predlog sveta za terciam, 
gospodarstvo sprejel i o-dreij 
bo, po kater i m o r a j o pekaf 
ne do 31. decembra 1972. let; 
prilagoditi svoje prostore j, 
op remo določbam pravilnilg 
o tehničnih pogojih pr i grad 
nj i in rekons t rukci j i pekarn 

M.B 

IZ DELA CELJSKE DAVČNE UPRAVE 

Nič novega in p>osebnega. 
Kot vsako leto, tako je davč-
na uprava v Celju tudi letos 
na običajen način pozvala vse 
zavezance prispevkov in dav-
kov k vložitvi davčnih napo-
vedi za 1969. leto in nekatere 
tudi za letošnje leto. Tako so 
to pr i javo moral i izpolniti vsi 
tisti občani, ka ter ih osebni 
dohodek je lani presegel 20.000 
dinar jev, zatem vsi zavezanci 
davka od stavb, enoetažnih 
s tanovanj ali weekend hišic, 
vsi prispevni zavezanci od 
obrt i in intelektualnih sto-
ritev. 

Po dosedanj ih podatkih je 
davčne pr i jave za od-mero 
pr ispevka od skupnega dohod-
ka občanov vložilo okoli 2.300 
zavezancev, kar je za okoli 
40 o/o več kot lani. Od 670 obrt-
nikov, ki bi moral i oddat i 

pr i jave oziroma napovedi, je 
to delo pravočasno opravilo 
le 508 zasebnih obrtnikov. 
Tako je davčna uprava mora la 
te zamudnike posebej opozo-
ri t i na dolžnost. Žal, tudi ta 
opozorila niso zalegla in ne-
kater i obrtniki odlašajo, če-
prav nihče ne ve zakaj . Naj-
slabše s tan je pa j e pr i pri-
javah za odmero davka od 
stavb. Takšnih zavezancev je 
v celjski občini približno 2.000, 
doslej pa je pr i jave vložilo le 
okoli 190! Tudi ti zavezanci 
ima jo gluha ušesa, četudi je 
davčna uprava naslovila na-
n j e dodaten poziv za odda jo 
pri jav. Vse kaže, da bo mo-
rala davčna uprava preit i od 
splošnih k posameznim po-
zivom. Le zaka j je t reba ne-
katere l judi večkrat opozar-
jat i na dolžnosti? Lahko bi 
rekli, da takšnega odnosa ne 

kažejo tedaj , ko gre za uve-
ljavitev pravic! 

Glede odnosa davčne upra-
ve do zasebnih obrtnikov pa 
m o r a m o reči, da se je bistve-
no spremenil in da je dober. 
Kolektiv davčne uprave nam-
reč teži, da bi ti odnosi te-
meljil i na pošteni osnovi, da 
bi vse probleme reševali spo-
razumno in seveda na podla-
gi zakonitih predpisov. »Me-
nimo,« je v te j zvezi dejal na-
čelnik davčne uprave, Edo 
Klovar, »da so poslovne knji-
ge, ki so jih zavezanci dolžni 
voditi, t iste, ki bodo, če bo-
do seveda pravilno vodene, 
izravnale vsa moreb i tna ne-
soglasja. Odmera po dejan-
skem dohodku bo namreč ti-
sta, ki bo postavila 2avezanca 
v odnos do davčne uprave in 
s tem do družbe. Le na pod-
lagi dobro vodene poslovne 

knj ige ali knj ig, bo lahko a 
vezanec dokazoval dejansk 
promet , dohodek in s tem tu 
di osnovo za obdavčitev.« 

In k d a j bodo končane od 
mere vseh vrst prispevkov ij 
davkov za lansko leto? Ni' 
vsak način p r e j kot lanski 
leto; to tudi zavoljo bol je or! 
ganizirane službe. In če b' 
ne bilo zamudnikov, ki jii 
je t reba posebej pozivati, h 
delo prav gotovo lažje stekl; 
k svojemu koncu. 

Odmera pr ispevka od skupj 
nega dohodka občanov li 
predvidoma končana v majtl 
odmera pr ispevka od kmetiji 
ske dejavnost i konec aprila 
odmera davka od stavb bo za 
kl jučena približno v junija 
dočim bo obr tna odmera * 
glavnem končana meseca ju 
l i ja. M. Boži' 

ŠTIPENDIJE NAJ BODO STIMULATIVNE 
# Na 2. sej i občinske 
konference ZK Sloven-
ske Konjice bodo govo-
rili o gospodarstvu in 
p o m a n j k a n j u kadrov 

V Slovenskih Konj icah se 
v teh dneh p r ip rav l j a jo na 
drugo se jo občinske konfe-
rence Zveze komimistov, ki 
bo predvidoma koncem tega 
m.eseca. Sprejel i bodo akcij-
.ski p rogram, ki so ga že iz-
delale osnovne organizacije, 
komis i je in občinski komite , 
katerega del je celo že rea-
liziran. 

š e pomembne j ša pa je dru-
ga točka seje in sicer ocena 
t renutne gospodarske situaci-
je v občini in naloga članov 
Zveze komunistov ob tem. 
Nosilec pr iprav na se jo je 
komisi ja za družbeno eko-
nomske odnose, ki je formi-
rala dve skupini komunistov 
— st rokovnjakov s tega po-

dročja — ter j ih zadolžila, da 
pr ipravi jo p>otrebne materi-
ale. 

Prva skupina b o prikazala 
in izdelala globalen pregled 
gospodar jen ja v občini za 
preteklo leto ter t ako op>ozo-
rila n a izhodišča za osnovne 
naloge, ki j ih bo po t rebno 
v občini uresniči t i v tem le-
tu. Druga skupina i>a priprav-
l ja idejno politična izhodišča 
na podlagi te globalne ocene. 
Tako se bodo moral i na seji 
konference dogovoriti za ze-
lo konkre tne naloge, ker bo-
do sprejel i tudi da tumsko in 
osebno preciziran program 
izvajanja sklepov. S samo oce-
no in p rog ramom nalog se 
hočejo konj iški komunis t i 
vključiti v regionalni razvoj 
in v razvoj same republ ike 
na področ ju gospodarstva. 

P r i čaku jemo lahko, da bo 
se ja zelo uspešna, predvsem 
zaradi p rece j šn je konkretiza-

cije vseh problemov. Tako bo-
do vodilni delavci iz konji-
ških deloTOih organizacij na 
sej i povedali svoje zamisli o 
orientaci j i poslovanja posa-
meznega pod je t j a . 

Komunis t i Slovenskih Ko-
nj ic bodo nedvomno moral i 
na bližnji sej i razpravl ja t i tu-
di o vse oči tnejšem proble-
m u kadrovskega deficita v 
gospodarstvu in drugod. V 
Konj icah se že n e k a j časa 
zavedajo, da je p o m a n j k a n j e 
s trokovnih kadrov eden glav-
nih vzrokov za težave, ki na-
s t a j a j o iz dneva v dan. Težko 
bi bilo reči, da so v Sloven-
skih Konj icah doseda j skrbe-
li za kadre m a n j kot v dru-
gih slovenskih občinah. Pro-
blem je v tem, da s trokovnja-
kov niso mogli ali znali ohra-
niti doma, tako da je mnogo 
ljudi, ki bi lahko za domačo 
proizvodnjo m a r s i k a j pome-
nili, odšlo v tu j ino . Zato se 

bodo komunis t i zavzeli za fa 
m i r a n j e občinskega sklada 2 
š t ipendiranje , v katerega ni 
bi prispevale vse delovne oi 
ganizacije, oziroma vsa dni 
ba. Zanimivo je m n e n j e m 
katerih, da je nemogoče št 
pendirat i mlade l judi taki 
da j im daš mesečno 250 d 
na r jev in j ih prepust iš , c 
živijo kakor m o r e j o in ai 
jo. Mnogi v Konj icah zag 
va r j a jo miš l jen je , da je p 
t rebno dati t em študenta 
višjo s ta r tno osnovo kot 
dosedanja in na to štipendi 
večati vsako leto kot je vii 
tudi povprečni osebni doh 
dek v komuni . Le z odloči 
politiko dolgoročnega štip« 
d i ranja bo mogoče zagotov 
sposobne kadre . 

Pred se jo bodo pripravili 
nekater ih aktualnih vpra 
n j ih tudi k ra j še teze in z n 
mi seznanili komunis te v £ 
čini. M. SENIČi 

USPEŠNO DELO IN MNOGI PROBLEMI 
Gasilsko druš tvo Rogatec je 

podalo pred neka j dnevi ob-
račun o svojem lanskoletnem 
delu ob polnoštevilni udeležbi 
članov ter mnogih gostov — 
z obeh s t rani Sotle. Mala dvo-
r a n a v gostilni »Pri p>ošti« je 
bila nabito polna gasilcev, ki 
j ih j e pozdravil predsednik 
domačega druš tva tov. Bla-
žun, ki je p>o običa jn ih for-
malnost ih orisal druš tveno 
delo v 1. 1969. Poleg posredo-
van j p r i požar ih je imelo 
druš tvo p rece j va j , sodelovalo 
j e pr i mnogih proslavah, na 
p r i m e r v P tu ju , Metliki ter 
pr i redi tvah gasilskih druš tev 
v sosednj ih kra j ih . Posebej j e 
omenil s t ike s hrvaškimi ga-
silci. Društvo se bor i z veli-
kimi f inančnimi težavami, ki 
j ih je vsa j deloma omililo z 
dohodki srečolova ter proda-
jo koledar jev. Tudi letos bo 

mora lo druš tvo n a j p r e j samo 
poiskati vire dohodkov in še-
le potem t rka t i na druga vra-
ta. Omembe vredno je sode-
lovanje gasilcev s SZDL in 
RK pr i raznih skupnih dejav-
nostih. Povedal je še, da je 
druš tvena op rema v s labem 
s t an ju . Gasilski dom je v 
obupnem s tan ju , s tanovanjsko 
p>odjetje v Š m a r j u p. J . bo 
Ijač mora lo s tavbo temel j i to 
popravit i , s a j j e po pogodbi 
dolžno to napravi t i . Tudi 
s tolp je po t reben obnove, ki 
j o b o mora lo opravit i dru-
š tvo samo. 

Poveljnik je na to poročal , 
da so lani posredovali pri 
9 požarih, da ima druš tvo 
samo mnogo pot reb , a poma-
gati m o r a tudi okoliškim 
t ro jkam. V večjih nasel j ih bi 
moral i zgradit i vodne zbiral-
nike ter nabaviti prenosne 

brizgalne. Društvo n a j že le-
tos začne pr ipravl ja t i dostoj-
no praznovanje 100-letnice ob-
s to ja , kd bo 1. 1971. Gasilci 
ima jo tudi važne naloge pri 
vsel judski obrambi , ki jih 
m o r a j o vestno opravl ja t i . 

Poroči loma blagajnika in 
nadzornega odbora j e sledil 

živahen razgovor. Izbrali 
nov upravni in nadzorni i 
bor , za predsednika pa so 1 
novno izvolili priljubljen« 
tov. Blažuna. — Po končan 
zborovanju so prebili gas: 
neka j ur ic dobro razpolož 
v pr i ja te l j sk ih pogovorih. 

Z 

OBVESTILO 
Male oglase sprejemamo načelno v upravi Usta 
vsak teden do 10. ure v soboto. Izjemoma spre* 
jemamo naročila za male oglase iz oddaljenih 
krajev, bolnišnic, zavodov in podobno, tudi v 
pismih, če nakaže naročnik istočasno ustrezno 
vsoto denarja. 
N TEDNIK, OGLASNI ODDELEK IN SPRE-
JEM RADIJSKIH OBJAV TER ČESTITK, Ce-
lje, Trg V. kongresa 10 


